
B-Speech® Rx2, 

Bluetooth Stereo-Empfänger Version 2.1

Machen Sie Ihr Home-Entertainment, Aktivlautsprecher oder Auto-Hifi zu
einer Bluetooth®-fähigen Anlage. Genießen Sie die Audiodaten vom Ihrem
Handy, PDA, PC und anderen Bluetooth-Quellen über Ihre gewohnten
Audiogeräte. Der Rx2 überträgt die Daten über das A2DP Profil in voller
Stereo-Qualität. Durch die eingebaute Lithium-Polymer Batterie kommt der
Rx2 auch im mobilen Bereich zum Einsatz. Durch seine ergonomische und
kompakte Bauform lässt sich der Rx2 problemlos in fast jeder Anwendung
platzieren.

Technische Daten:
• Bluetooth® V. 2.1, Klasse II, 10 Meter
• Bluetooth® Stereo Profil: A2DP
• Frequenz: 2.4 GHz
• 3,5 mm Stereo-Audio Klinkenbuchse
• Schlafmodus zur Energieeinsparung
• Energieversorgung: Laden mit Mini USB-Kabel
• Arbeitsteit: Bis 8 Stunden
• Abmessungen: 49 mm x 21 mm x 12 mm

Technical data:
• Bluetooth® V. 2.1, Class II, 10 meters
• Bluetooth® stereo profile: A2DP
• Frequency: 2.4 GHz
• 3,5 mm stereo Inlet socket
• Sleep mode for energy saving
• Power supply: charging via mini USB cable
• Operation time: max. 8 hours
• Dimensions: 49 mm x 21 mm x 12 mm

B-Speech® Rx2, 

Bluetooth Stereo receiver version 2.1

Change your home entertainment devices, active loudspeacker or car hifi
device into a Bluetooth capable device. Enjoy your audio data of your
cell phone, PDA, PC or other Bluetooth® sources through your usual
audio-devices. The Rx2 transfers the data over the A2DP profile with full
stereo quality. The Rx2 is perfect for mobile use as it is run with build in
lithium-polymer batteries. As the Rx2 is designed in a compact and 
ergonomically form it can be easily placed in nearly every application. 
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